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      Аннотация

    
        
          Целью выпускной работы является определить анализ особенностей влияния национального валютного курса на экономическое развитие Российской Федерации.
Объект исследования – валютный курс и механизмы его взаимодействия с экономическими показателями современной России.
Ключевой тенденцией взаимосвязи национального валютного курса и экономического роста становятся неоднократные прецеденты принятия управленческих решений в сфере валютного регулирования, обусловленных краткосрочной экономической и политической конъюнктурой, в результате которых были достигнуты отрицательные последствия экономической ситуации в России.
В разделе 1 проанализированы теоретико-методологические подходы к изучению валютного курса.
В разделе 2 работы проведен анализ динамики валютного курса российского рубля за период 1998-2018.
В разделе 3 работы проведен анализ особенностей влияния национального курса валют на экономические показатели в Российской Федерации.
Курс национальной валюты играет важную роль в экономике страны. Его изменения оказывают влияние на все сферы общественной жизни. Экономический рост и цена на иностранную валюту тесно взаимосвязаны, так как существует зависимость между ситуацией на валютном рынке и экономическими показателями.
        

        
          The aim of the final work is to identify analysis of the characteristics of the influence of the national exchange rate on the economic development of the Russian Federation.
The object of study - exchange rate and the mechanisms of its interaction with the economic indicators of modern Russia.
The key trend in the relationship of the national exchange rate and economic growth is the repeated precedents of making management decisions in the sphere of currency regulation, due to the short-term economic and political situation, which resulted in the negative consequences of the economic situation in Russia.
The introduction presents the relevance of the research topic, sets the goal and objectives of the work, defines the object and subject of research.
Section 1 analyzes the theoretical and methodological approaches to the study of the exchange rate.
Section 2 analyzes the dynamics of the exchange rate of the Russian ruble over the period 1998-2018.
Section 3 analyzes the characteristics of the impact of the national exchange rate on economic indicators in the Russian Federation.
The exchange rate of the national currency plays an important role in the economy of the country. His changes have an impact on all spheres of public life. Economic growth and the price of foreign currency are closely interrelated, as there is a relationship between the situation in the foreign exchange market and economic indicators.
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